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Aan Provincie Limburg 
T.a.v. het college van Gedeputeerde Staten 
Postbus 5700 
6202 MA Maastricht 
 
 
Maastricht, 29 september 2019 
 
 
Onderwerp:  schriftelijke vragen IAZI Chemelot 
 
 
Geacht college, 
 
Vandaag hebben de regionale media melding gemaakt dat de Integrale Afvalwaterzuiveringsinstallatie, 
kortweg IAZI, op Chemelot mogelijk in de knel komt voor wat betreft de vergunningverlening in het kader 
van de Waterwet. Sitech Services B.V. zou namens partijen op Chemelot en dus voor de IAZI bij het 
Waterschap Limburg pas op 8 juni jongstleden een nieuwe vergunningaanvraag hebben ingediend. Al vanaf 
begin 2018 zouden diverse belanghebbende partijen met mekaar over deze nieuwe vergunning in gesprek 
zijn. Ook de Provincie Limburg zou hieraan hebben deelgenomen.  
 
De huidige vigerende vergunning om te mogen blijven lozen op het oppervlaktewater in de Ur, de zijtak van 
de Maas, verloopt op 31 december aanstaande. Het Waterschap Limburg heeft al aangegeven dat Sitech 
Services nalatig zou zijn en had moeten weten dat een nieuw vergunning traject voor de complexe 
vergunning minimaal 10 maanden in beslag neemt. Voor GroenLinks klinkt dit uitermate alarmerend 
aangezien nu het risico bestaat dat de IAZI vanaf 1 januari 2020 gezuiverd en geproduceerd afvalwater niet 
mag lozen op het oppervlaktewater. Belangrijk voor onze partij is dat de gehele keten van de 60 
productiebedrijven op Chemelot tot aan de drinkwaterwinning vanuit de Maas bij WML hiermee mogelijk 
impact kan hebben. GroenLinks is dan ook verbolgen dat opnieuw rondom de IAZI milieu- en 
veiligheidsaangelegenheden opspelen. Het is het zoveelste gedoe op en rondom Chemelot. 
 
Vanaf 2015 heeft GroenLinks aan de lopende band aandacht gevraagd voor milieu- en 
veiligheidsaangelegenheden op en rondom Chemelot, te beginnen met de pyrazool-affaire waarbij de IAZI 
de hoofdrol speelde.  
 
Voor GroenLinks is deze nieuwe, doch uiterst zorgwekkende kwestie reden voldoende om opnieuw 
schriftelijke vragen te stellen aan uw college. Separaat hiervan zullen wij met u college op kortere termijn in 
debat gaan over de algehele veiligheidssituatie op en rondom Chemelot inclusief de VTH-Milieu taken.  
 

1. Klopt het dat de Provincie Limburg eveneens al vanaf begin 2018 heeft deelgenomen als 
belanghebbende in dit vergunning traject? Zo ja, wat kunt u ons precies vanuit uw positie 
informeren over deze kwestie in de volle breedte?  
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2. Welke formele rollen en verantwoordelijkheden heeft de provincie direct dan wel indirect 
(bijvoorbeeld via de RUD Zuid-Limburg) ten aanzien van de IAZI en alle hieraan gekoppelde 
processen op en rondom Chemelot?  
 

3. Lopen er momenteel nog andere vergunning trajecten waarbij de provincie direct dan wel indirect 
(bijvoorbeeld via de RUD Zuid-Limburg) bevoegd gezag of belanghebbende is? Gelieve hier tevens 
tijdlijnen bij aan te geven en mogelijke consequenties. 
 

4. Wat zou het betekenen als de IAZI per 1 januari 2020 geen vigerende vergunning meer heeft 
conform de Waterwet? Gelieve te expliciteren voor de IAZI zelf, maar ook de overige 60 
aangesloten bedrijven op Chemelot. Blijven er gezuiverd afvalwater geloosd worden? 
 

5. Wat kunt u ons vertellen over het al dan niet slagen van een nieuwe Waterwetvergunning vanuit 
het Waterschap Limburg op of rond 31 december 2019? 
 

6. Welke normen voor het lozen van bepaalde stoffen door de IAZI op de Ur zijn ten aanzien van de 
vigerende vergunning aangescherpt of zelfs helemaal nieuw? Gelieve hier een overzicht van te 
verstrekken. 
 

7. Tijdens de pyrazool-affaire heeft uw college expliciet op schriftelijke vragen van GroenLinks gesteld 
rondom dit thema een faciliterende rol te spelen en lijnen kort te willen houden. Welke rol speelt 
uw college nu momenteel rondom dit dossier? Waarom heeft u Provinciale Staten hier niet actief 
over bericht? 
 

8. Gaat u samen met het Waterschap Limburg opnieuw, zoals bij de pyrazool-affaire, de RUD Zuid-
Limburg een gerichte opdracht geven om de situatie rondom de IAZI stringent te monitoren? Zo 
nee, waarom niet? 
 

9. In 2015 heeft uw college reeds indringende gesprekken gevoerd met de Minister van I&M en haar 
ambtelijk gevolg hoe in de toekomst met het probleem ‘nieuwe stoffen’ wordt omgegaan. Wat zijn 
de ontwikkelingen hieromtrent tot heden?  
 

10. Wat vindt uw college nu zelf van alle incidenten die maar blijven komen op milieu- en 
veiligheidsvlak met alle procesinstallaties op Chemelot? Deelt u de mening van GroenLinks dat de 
maat zo langzamerhand vol is? Gelieve toe te lichten. 

 
Alvast bedankt voor uw zorgvuldige beantwoording. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Andy Rossel 
Statenlid 
 
 

Kathleen Mertens 
Statenlid 


